# اذاعة مدرسية عن بر الوالدين باللغة الإنجليزية

يجب في بداية الإذاعة بعد أن تقوم بقول المقدمة أن تقوم بقول الآيات القرآنية ومن ثم الحديث الشريف، وتبدأ بفقرات الله التي سنقوم بعرضها عليكم بعد المقدمة:

## مقدمة الإذاعة

بسم الله نبدأ دائمًا كلماتنا في الحياة، ولان الله تعالى يجب أن يكون أمامنا في كل ما نقوم به في أيامنا، فيجب أن نعلم أن الله تعالى رسوله الكرمي قد أوصونا على الوالدين، وأنه لا يجب علينا أن نقوم بإحزانهم أبدًا، وأن مع كل حزن يتعرضوا له مننا به ذلك وإثمٍ كبير، ومع الآيات القرآنية التي حثتنا على بر الوالدين والطالب/ ..

In the name of God we always begin our words in life, and because God Almighty must be before us in everything we do in our days, we must know that God Almighty, His generous Messenger, has enjoined us upon our parents, and that we must never make them sad, and that with every sadness they are exposed. He has this from us and is a great sin, and with the Qur'anic verses that urge us to honor parents and students...

#### فقرة هل تعلم

ومع أهم المعلومات والطالب/...

- هل تعلم أن بر الإنسان بوالديه من أحب الأعمال إلى الله التي تدخله الجنة.
- Did you know that a person's kindness to his parents is one of the ?most beloved deeds to God that will take him into Paradise

#### فقرة الحكمة

ومع أجمل الكلمات والحكم والطالب/...

- حكمة اليوم: رضا الوالدين من رضا الله سبحانه وتعالى، فيجب أن تتعلم كيف ترضي الله وتكون عبدًا صالحًا لكي يعطيك كل ما تدعوه.
- Wisdom of the Day: The satisfaction of one's parents is part of the satisfaction of God Almighty. You must learn how to please God

and be a good servant so that He will give you everything you pray for.

### خاتمة الإذاعة

اختتمنا اليوم إذاعتنا التي تحدثنا بها عن بر الوالدين، ويجب دائمًا العلم أن طاعة الله واجبة في كل وقت، ومن أجمل ما يمكنك إطاعة الله تعالى به هي طاعة الوالدين والإحسان إليهم.

Today we concluded our radio broadcast in which we talked about honoring one's parents, and one must always know that obedience to God is obligatory at all times, and one of the most beautiful things you can do to obey God Almighty is obedience to one's parents and being .kind to them